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SPRAWOZDANIE 
z działalności Rady Lawniczej przy Sądzie Okręgowym w Warszawie 

w kadencji 2020-2023 

W trakcie trwania kadencji Rady Ławniczej, która ukonstytuowała się 13 lipca 2023 roku odbyło się łącznie 
7 (siedem) posiedze11. Podczas kadencji: 

1. Rada Ławnicza na wniosek Wiceprezes Sądu Okręgowego w Warszawie przekazała swoje 
stanowisko w sprawie dyscyplinarnej jednego z ławników tutejszego sądu. 

2. Opracowano i przyjęto projekt regulaminu pracy Rady Ławniczej, który został skierowany do 
zatwierdzenia przez Prezesa Sądu Okręgowego w Warszawie. 

3. Przewodniczący Rady Ławniczej wystąpił w imieniu ławników tutejszego sądu z wnioskiem do 
Wiceprezesa Sądu Okręgowego w Warszawie o podjęcie dzialaf1 mających na celu usystematyzowanie 
i niebudzące wątpliwości określanie wypłat rekompensat za posiedzenia, w których biorą udział ławnicy. 

4 . Przewodniczący Rady Ławniczej wystąpił z wnioskiem do Wiceprezes Sądu Okręgowego 
w Warszawie o przekazanie Przewodniczącym Wydziałów prośby o przekazywanie Radzie infom1acji 
o Ławnikach, którzy ponadprzeciętnie wykazywali się inicjatywą w reprezentowaniu spolecze11stwa 
w Wymiarze Sprawiedliwości - celem ich wyróżnienia. 

5. Rada Ławnicza dwukrotnie wystąpiła do Ministra Sprawiedliwości z wnioskiem o podjęcie 
działań prowadzących do przyznania dodatku do emerytury osobom, które pełniły funkcję ławnika w sądach 
powszechnych. 

6. Rada Ławnicza zwróciła się do Wiceprezesa Sądu Okręgowego w Warszawie z wnioskiem 
o podjęcie pilnych działar'l mających na celu dokonanie wyborów uzupełniających na ławników w kadencji 
2024-2027. 

7. Przewodniczący Rady Ławniczej brał czynny udział w wywiadzie fokusowym organizowanym 
przez Dyrektora Instytutu Wymiaru Sprawiedliwości w Warszawie. 

8. Przewodniczący Rady Ławniczej naw iązał współpracę ze Stowarzyszeniem Ławników Polskich 
oraz Radą Ławniczą przy Sądzie Okręgowym Warszawa-Praga. 

Członkowie Rady Ławniczej dziękują Pani Prezes Joannie Przanowskiej-Tomaszek oraz wszystkim 

Pracownikom Sądu Okręgowego w Warszawie za dotychczasową współpracę i niezaprzeczalny autorytet 

w dziedzinie bezinteresownej służby dobru wspólnemu. 
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